



[CAHK Newsletter]香港通訊業聯會通訊 (July 2024)

Flagship Activity 旗艦活動

[Gala Dinner ticket] 2024 Gala Dinner cum STAR Awards Presentation - HKCEC on Oct 17, 2024

[晚宴門票] 2024年香港通訊業聯會年度晚宴暨非凡年獎頒獎典禮 - 香港會議展覽中心2024年10月17日舉行



Date: 17 October 2024 (Thursday)
Time: 7:30 pm – 9:55 pm
Venue: N101,1/F,HongKong Convention and Exhibition Centre (New Wing)

6:00pm – 7:30pm: Registration and Cocktail Reception
7:30pm: Welcome Remarks by Chairman(CAHK)
7:35pm: Opening Keynote by Guest of Honour - Mr. Algernon Yau, Secretary for Commerce and Economic Development
7:45pm: Welcome Speech by Platinum Sponsor
7:55pm: Toasting and Group Photo
8:05pm: Dinner commences
8:05 – 9:55pm: CAHK 10th STAR Awards Presentation and Lucky Draw
9:55pm: END

☎ 2504 2732
✉ INFO@CAHK.HK

CAHK
香港通訊業聯會
Communications Association of Hong Kong

[STAR Awards] All submissions received and Online Judging now in progress

[非凡年獎] 所有提交均已截止，線上評審正在進行中

[Invitation to publish] Member Benefit – Company Profile Free Listing and Advertisement

[邀請刊登] 會員福利 - 香港通訊業概覽2025免費會員名錄 [\[Link\]](#)和廣告

Latest Activity最新活動

【Nomination】 Nomination deadline for CAHK Chairperson, Vice Chairperson for the term 2024-2026: 24 July 2024

【提名】 有關提名2024年至2026年任期的主席和副主席，截止日期為：2024年7月24日。

【Invite - CAHK x Consumer Council】 Online briefing session about Consumer Council's latest "Online Dispute Resolution" Platform. [\[Registration Link\]](#) (Content: Operation and Key Features). Sessions: July 25, 2024 (10-11 a.m.) or August 1, 2024 (3-4 p.m.) (Choose either one). Target audience: Management personnel responsible for operations, complaint handling, or customer service, such as general managers, department heads.

【聯會和消委會之邀請】 《消費者委員會網上爭議解決平台》線上簡介會 [\[報名連結\]](#) (內容：運作及主要功能) 場次：2024年7月25日(早上10-11)或8月1日(下午3-4)(任擇其一)。對象：機構營運、投訴處理或客戶服務之管理層，如總經理、部門經理或負責人

Member Information會員通訊

【Security Bureau briefing session】 Our EXCO members KL Ho and Danny Li representing CAHK at the Security Bureau briefing session 10 July re "Proposed Legislative Framework to Enhance Protection of Critical Infrastructure Computer Systems."

【保安局諮詢會】 本會行政會議成員何啟亮先生和李友忠先生於7月10日出席保安局舉辦的諮詢會：「加強保護關鍵基礎設施電腦系統的擬議立法框架」。[\[Briefing Session Material\]](#)



【CAHK Invite】 The Commerce and Economic Development Bureau and the Intellectual Property Department will hold a public forum on 2 August to collect public views on enhancing the Copyright Ordinance regarding protection for artificial intelligence technology development 政府就完善《版權條例》於8月2日舉辦《版權與人工智能》公眾論壇 [\[Link\]](#)

《版權與人工智能》公眾論壇



【CAHK x ITB】 ITB's new webpage showcases Hong Kong's business-friendly environment measures 創科局展示香港有利營商環境措施的新網頁 [\[Link\]](#)



Member Information 會員通訊

【Launch Ceremony of the Enhanced Industry CoP for Marketing Calls】 CAHK Vice Chairman Bruce Lam participated the Launch Ceremony of the Enhanced Industry Regulatory Scheme for Marketing Calls jointly hosted by the Commerce and Economic Development Bureau and the Office of the Communications Authority on June 26, 2024

【優化營銷電話行業規管計劃啟動禮】 本會副主席林國誠先生出席商務及經濟發展局聯同通訊事務管理局辦公室於六月二十六日舉行的「優化營銷電話行業規管計劃啟動禮」 [\[Link\]](#)



【CAHK EXCO Meeting】 The 15th EXCO Meeting of the 2022-2024 year was successfully held
【聯會執行委員會會議】 2022-2024年度第15次執行委員會會議成功舉行



【CAHKxQian Hai in HK】 The Authority of Qianhai Shenzhen-Hong Kong Modern Service Industry Cooperation Zone of Shenzhen has introduced Qianhai's business opportunities to CAHK members.

【前海推介交流會】 深圳市前海深港現代服務業合作區管理局向本會會員介紹前海的商機 [\[Link\]](#)

Our Contact Detail 聯絡資料

Tel電話：(852)2504 2732

Email 電郵：info@cahk.hk

Address地址：Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, New Territories
新界火炭樂景街9號火炭鐵路大樓

